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Prezydent Miasta Krakowa

 

Ponownie chcę poruszyć sprawę inwestycji - budowa sali koncertowej w Cichym
Kąciku z przeznaczeniem dla Capelli  Cracoviensis.  Proszę  o odpowiedź  a następującą
kwestię:

Jak wskazał Pan Prezydent w odpowiedzi na poprzednią interpelację, jedną z działek bez
tytułu prawnego zajmuje [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do

informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych]. Nieprzekazanie
gruntu, stanowiącego własność Gminy o pow. 780 m2, zajmowanego przez [wyłączenie jawności w zakresie danych

osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik

Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] Fundacji w uŜytkowanie powoduje, Ŝe Fundacja Capella
Cracovienis  nie  moŜe skutecznie  ubiegać  się  o  środki  zewnętrzne  (  w tym z  tzw.  Funduszu
Norweskiego) na budowę sal koncertowych, gdyŜ nie ma uregulowanego tytułu prawnego do całej
nieruchomości.
W związku z tym proszę o wyjaśnienie dlaczego [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z

dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych]

zajmuje od wielu lat bez tytułu prawnego grunt, stanowiący własność gminy i jest w lepszej sytuacji
prawnej niŜ Fundacja CC, która z tej  przyczyny nie moŜe rozpocząć inwestycji, a takŜe kiedy
[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył

Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] zostanie z gruntu stanowiącego własność
gminy usunięty, a Fundacja CC otrzyma fragment działki 322/1o pow. 780?
Fundacja Capella Cracoviensis, realizując uchwałę Komisji Mienia i Rozwoju Gospodarczego RMK z
2006r, która wnioskowała do Prezydenta MK,,o przyznanie prawa uŜytkowania fragmentu ww.
działki: dla realizacji siedziby Fundacji CC- zaproponowała [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2

ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych]

zawarcie umowy najmu na identycznych zasadach, na jakich płaci on za bezumowne uŜytkowanie gruntu,
przy czym naleŜność z tego tytułu miałaby wpływać do Gminy do czasu rozpoczęcia inwestycji- na co
[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek

Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] nie przystał, a mimo to jest przez Gminę, kosztem Fundacji
na gruncie Ŝyczliwie tolerowany i uwaŜa Ŝe sytuacji taka  będzie trwała  ad infinitum,  co nie jest
moŜliwe gdyŜ na zatwierdzonym planie inwestycyjnym Fundacji w miejscu Karczmy Piwnej jest
zaprojektowana droga dojazdowa i transformator.  Na tym etapie sprawy uwaŜam, Ŝe wezwanie
[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność

wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] do opuszczenia nieruchomości
Gminy, posiadanej przez niego bez umowy i ustanowienie uŜytkowania, do czego konieczne jest
jedynie oświadczenie woli złoŜone przed notariuszem pozwoli na ruszenie z inwestycją, gdyŜ jest to
jedyna przeszkoda formalna do ubiegania się o wszelkie fundusze.
Jednocześnie uwaŜam, Ŝe kameralna sala koncertowa i siedziba dla miejskiej instytucji
kultury jaką jest CC wydaje się niezbędna. Wydaje mi się, Ŝe Centrum Kongresowe, nie
spełni takiej funkcji jak inwestycja w Cichym Kąciku. Dlatego tez uwaŜam, Ŝe nasze miasto
powinno zrobić wszystko aby inwestycja została zrealizowana.

Interpelacja


